
Številka: 900-7/2024-4                                                                                           
v Ljubljani, dne 18. 1. 2024                                                                                              

           

ZAPISNIK

8. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 17. 1. 2024 ob 17.00  
uri, v dvorani, Pot k ribniku 20, Ljubljana.

8. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana, 
sklicala in vodila predsednica Sveta Katarina Juvanc Šinkovec.

Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 11 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom.

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boštjan Doljak, Erna Kokalj Jezovšek, Anton Grošelj, Katarina Juvanc 
Šinkovec, Alojz Mlakar, Aliana Moscatello, Robert Okorn, Andreja Vrtačnik Kremžar, Maja Rus, mag. 
Andreja Troppan, Jože Zrnec

ODSOTNI ČLANI SVETA: Žiga Skvarča – opr., Tomaž Vargazon – opr., Jure Maleš – opr., Peter 
Kolenc– opr.

OSTALI  NAVZOČI: Ana Ralović– SLS MU MOL

Predsedujoča je prisotne seznanila, da se bo vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU 
MOL, ga. Maja Žitnik, seji pridružila z zamudo. Predsedujoča je predlagala zamenjavo vrstnega reda točk
dnevnega reda, ki je bil naveden v vabilu na sejo, in sicer, da pričnejo s točko »Potrditev zapisnika 7. 
redne seje Sveta ČS Rudnik«, nato pa nadaljujejo s točko »Predstavitev Oddelka za gospodarske 
dejavnosti in promet MU MOL – Projekti v ČS«, ko se bo ga. Žitnik že pridružila seji.

Navzoči so se s predlaganim strinjali.

Na glasovanje je predsedujoča dala sledeči PREDLOG DNEVNEGA REDA:

01. Potrditev zapisnika 7. redne seje Sveta ČS Rudnik
02. Predstavitev Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL – Projekti v ČS 
03. Potrditev Izvedbenega načrta za leto 2024 in seznanitev z Registrom tveganj za leto 2024
04. Poročilo o aktivnostih
05. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik
06. Razno

Navzočih je bilo 9 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9             PROTI: /
Dnevni red je bil sprejet.



AD 1
Potrditev zapisnika 7. redne seje Sveta ČS Rudnik

Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 7. redne 
seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/8:
Zapisnik 7. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 9 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov    PROTI:/
Sklep št. 1/8 je bil sprejet.

Seji se je pridružila članica sveta ga. Maja Rus.

AD 2
Predstavitev Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL – projekti v ČS Rudnik

Vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL, ga. Maja Žitnik je predstavila postopek 
odvodnjavanja in ostale projekte četrtne skupnosti Rudnik v izvajanju. Izpostavljena so bila naslednja 
vprašanja in problematika:
pozidava na Barju, poplavna ogroženost, zbirniki za meteorne vode, vzdrževanje PST in Mihovega
štradona, postavitev protihrupne ograje ob Betettovi cesti proti križišču s Peruzzijevo ulico, problematika 
odvodnjavanja Gornji Rudnik, pravilo glede enotnih fasadnih barv na hišah, zamenjava ločevalnih vrečk 
za koše za enotno vrečko, previsoke žive meje, oglaševanje, svetlobno onesnaženje okolja.

Po razpravi je bilo dogovorjeno, da se pobude elektronsko pošljejo na pristojne službe MOL- OGDP, 
OUP in na podjetji DARS ter  JP Voka Snaga.
Svet ČS Rudnik se je zahvalil ge. Žitnik za izčrpno razlago in se v prihodnje priporočal za podobno 
srečanje.



AD 3
Potrditev Izvedbenega načrta za leto 2024 in seznanitev z Registrom tveganj za leto 2024

Gradivo so člani Sveta ČS Rudnik prejeli po e-pošti.

A.) Potrditev Izvedbenega načrta za leto 2024

Odbor za finance ČS Rudnik je pregledal Izvedbeni načrt za leto 2024, ki  je pripravljen na osnovi 
porabljenih sredstev v letu 2023 in na podlagi finančnega načrta 2024, z upoštevanjem vseh programov, 
dejavnosti, ki se bodo izvedli v letu 2024. Po prejetih ponudbah se bodo sredstva dodatno razdelila.
Za leto 2024 je namenjena višina sredstev 39.760,00 €.

Po pregledu izvedbenega načrta 2024 in razpravi je predsedujoča dala na glasovanje PREDLOG 

SKLEPA ŠT. 2/8:

Svet Četrtne skupnosti Rudnik MOL se seznanja in potrjuje Izvedbeni načrt za leto 2024 ter s tem 

izvajanje programov in projektov Četrtne skupnosti Rudnik, vezanih na izvrševanje finančnega 

načrta za leto 2024.

Predsednico sveta ČS Rudnik se pooblašča, da zaradi usklajevanja višine sredstev za izvedbo 

sprejetih posameznih programov ČS glede na dejanske stroške, izvede samostojne prerazporeditve 

oz. predlaga prerazporeditve sredstev oz. odprtje novih podkontov v okviru razpoložljive oz. 

celotne mase sredstev določene v finančnem načrtu.

Navzočih je bilo 10 članov sveta.

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

ZA:  10 članov    PROTI:/

Sklep št. 2/8 je bil sprejet.

PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/8:
Predsednico Sveta ČS Rudnik se pooblašča za prerazporeditev sredstev v okviru proračunske 
postavke 016017 v skladu s sprejetimi sklepi sveta oz. načrtovano porabo sredstev.

Navzočih je bilo 10 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.
ZA: 10 članov PROTI:/
Sklep št. 3/8 je bil sprejet.

PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/8:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana, potrjuje izdajo dveh glasil letno.

Navzočih je bilo 10 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.
ZA: 10 članov PROTI:/
Sklep št. 4/8 je bil sprejet.

B.) Upravljanje s tveganji in registrom tveganj za leto 2024 v ČS Rudnik

Predsedujoča seznanila Svet ČS Rudnik z Registrom tveganj za ČS Rudnik, ki se navezuje na izvedbeni 
načrt. Omenila je, da je Svet ČS Rudnik leta 2014 je na 18. redni seji sprejel sklep št. 6/18 glede tveganj:

ČS Rudnik za določanje načina upravljanja s tveganji smiselno uporablja Navodilo za upravljanje s 
tveganji v Mestni občini Ljubljana (0603-8/2011-7 z dne 11.01.2012). 
Predsednica Sveta ČS Rudnik ugotovi, kakšna tveganja nastajajo pri delovanju ČS, oceni , da se tveganja 
pojavijo, potencialne učinke ali izpostavljenost ter odloči, kakšne ukrepe je potrebno sprejeti za 
obvladovanje teh tveganj. Predsednica Sveta ČS enkrat letno seznani svet ČS (praviloma ob sprejemu 
programa dela za proračunsko obdobje) z registrom tveganj.



Skrbnik za tehnično vodenje Registra tveganj ČS Rudnik je javni uslužbenec Službe za lokalno 
samoupravo MU MOL, ki:

- spremlja predpise s področja upravljanja s tveganji ter usklajuje, posodablja in vzdržuje register 
tveganj (tabela);

- svetuje predsednici sveta ČS pri vseh aktivnostih procesa upravljanja s tveganji;
- analizira in vrednoti tveganja skupaj s predsednico sveta ČS.

Ker pripomb ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/8:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik MOL se seznanja z registrom tveganj za ČS Rudnik za leto 2024 ter 
načinom upravljanja s tveganji po sklepu Sveta ČS Rudnik št. 6/18. 

Navzočih je bilo 10 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
ZA:  10 članov   PROTI:/
Sklep št. 5/8 je bil sprejet.

Seji se je pridružila članica sveta mag. Andreja Troppan.

AD 4
Poročilo o aktivnostih

Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi informacijami:
• v sredo, 29.11.2023 je potekal sestanek z notranjo revizijo MOL- predmet revizije je priprava in 

realizacija proračuna in razvojnih programov v letu 2023, 15.12.2023 je bil oddan seznam 
dokumentacije notranji reviziji MOL, postopek traja do 29.2.2024,

• v torek, 5.12.2023 je bila predstavitev dokumentacije projekta Center Barje z domicilnimi društvi 
ČS Rudnik,

• v četrtek, 7.12.2023 je potekala prireditev Praznični december,
• v torek, 12.12.2023 je potekala koordinacija  predsednic in predsednikov ČS s podžupanom MOL,
• na dveh lokacijah, na Dolenjska cesta 13-23 in Gornjem Rudniku se spremlja in rešuje 

problematika kopičenja odpadkov,
• v sklopu predloga trajnostno naravnanih ukrepov iz ČS in izvedbo ETM 2023 bodo na igrišču 

Melikova postavljena stojala za kolesa,
• ČS je prejela zahvalo Rdečega križa za pomoč pri programu Solidarnost,
• DAN ČS bo v tem letu v soboto, 21. septembra, rezervni termin je 28. septembra, predsedujoča 

je predlagala, da ožji organizacijski odbor že začne s pripravami,
• Iz PP Ljubljana- Vič so povedali, da za Kobetovo ulico ne dobivajo več pritožb, ker se je 

stanovalec odselil,
• ČS je sporočila 3 predloge prioritetnih nalog pri zagotavljanju varnosti na območju MOL za leto 

2024,
 Izvedena je bila korespondenčna seja Odbora za finance in Uredniškega odbora ČS Rudnik.

Predsedujoča je povedala, da Služba za lokalno samoupravo prejme veliko prošenj za občasno uporabo 
prostorov od društev, združenj in drugih organizacij ter posameznikov, ki po njihovem mnenju delujejo 
v interesu prebivalcev četrtne skupnosti in želijo, da jim za namen izvedbe neke aktivnosti ali dogodka 
naše prostore damo v uporabo brezplačno. V skladu s Pravilnikom o kriterijih in načinu uporabe prostorov 
za delovanje četrtnih skupnosti lahko tovrstnim prosilcem omogočijo občasno brezplačno uporabo 
prostorov, vendar za takšno odobritev potrebujejo zagotovilo, da gre res za interes četrtne skupnosti 

Izvajalcem dejavnosti se lahko na podlagi interesa četrtne skupnosti omogoči občasna brezplačna uporaba 
prostorov, ki jih upravlja Služba za lokalno samoupravo MOL. O dodelitvi prostora v občasno brezplačno 
uporabo odloči vodja Službe za lokalno samoupravo.
Ker se velikokrat zgodi, da je seja sveta šele čez nekaj tednov, prosilec pa želi prostor uporabiti prej, 
velikokrat prosilce zavrnejo, saj ne morejo pravočasno pridobiti mnenja sveta četrtne skupnosti. 



V izogib takšnim situacijam je predsedujoča dala na glasovanje naslednji

PREDLOG SKLEPA št. 6/8:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik pooblašča predsednika Sveta Četrtne skupnosti Rudnik, da lahko, 
v skladu s Pravilnikom o kriterijih in načinu uporabe prostorov za delovanje četrtnih skupnosti (Ur. 
list št. 109/11, 43/14, 1/16, 42/17 in 104/20), samostojno opredeli, katera interesna združenja, društva 
in druge oblike formalnega in neformalnega načina delovanja prebivalcev in posameznikov v ČS 
delujejo v interesu ČS in njihovo delovanje pomeni pospeševanja kulturne, športne, rekreacijske, 
socialne, okoljevarstvene, protipožarne, turistične in druge aktivnosti ter medsoseskega 
sodelovanja in pomoči na območju ČS. 

Navzočih je bilo 11 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.
ZA: 11 članov PROTI:/
Sklep št. 6/8 je bil sprejet.

AD 5
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik

Član sveta, g. Anton Grošelj je po elektronski pošti ponovno poslal pobudo za Povečanje investicijskih 
sredstev v četrtni skupnosti Rudnik. Predsedujoča je povedala, da bo zadeva obravnavana na naslednji 
redni seji.

Člani sveta ponovno naslavljajo prošnjo za postavitev Lokalne tržnice na območju Rudnika na pristojni
OGDP MU MOL, saj do danes ni bilo prejetega odgovora. 

A6
Razno

Na povabilo Občine Ig je v spomladanskem času v načrtu izvedba terenske seje z vodenim ogledom
Morostiga - hiša narave in kolišč.

Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan in je sejo zaključila ob 19.05 uri. 

Zapisala:
Ana Ralović

       Predsednica Sveta ČS Rudnik
           Mestne občine Ljubljana
          Katarina Juvanc Šinkovec
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